
Kysy lisää:

ILMOITTAUTUMINEN

Työelämän personal

trainer auttaa 

Me uskomme

sinuun.

Arffman – keitä me
olemme? 

Olemme rekrytoinnin
asiantuntijoita ja

onnistuvan työnhaun
ammattilaisia. Olemme

sinua varten.

Sisältö:



Alkukartoitus. 
Työnhaku.

Työelämätaidot.
Opiskeluvaihtoehdot.

Oma valmentaja apuna.

Kenelle? 



Olet allet 30-vuotias.
Asut Etelä-

Pohjanmaalla.
Tavoitteesi on työ tai

opiskelu. 

Älä mieti yksin -
ratkaistaan yhdessä!

Ilmoita itsesi mukaan tästä linkistä.

Hei, sinä alle 30-vuotias nuori! Tarvitsetko apua
työpaikan löytämisessä? Haluatko oppia lisää suomen
kieltä? Työelämän personal trainer auttaa sinua

päästä opiskelemaan

löytää työtä

saada apua omiin tavoitteisiin 

aktivoida suomen kieltä 

Työelämän PT auttaa sinua, kun haluat:

Voit harjoitella ja vahvistaa suomen kieltä 2 kuukautta Suomi-

hubissa zoomissa. Suomi-hubissa voit opiskella sellaista kieltä,

jota tarvitset kun haet työtä ja olet työpaikalla. 

Voit saada apua jopa 9 kuukautta.

Kirsi Pajamäki
Valmentaja, projektipäällikkö

044 901 6355

kirsi.pajamaki@edu.arffman.fi

Puhut personal trainerin kanssa tapaamisessa, videopuhelussa

ja puhelimessa.

Haluatko opiskella myös suomen kieltä?
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